
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde 

Onderwerp  Evaluatie & Actualisatie Hotelbeleid  

Datum Behandeling  23-10-2018  

Portefeuillehouder  Wethouder Aarts  

Aanwezig  Wethouders, ambtenaren, de woordvoerders en 8 personen op de publieke 
tribune.  

Woordvoerders  De dames Van Ham (PvdA), Habets (SPM), Nuyts (LPM), Maassen (M:OED)  
De heren Peeters (CDA), Passenier (GroenLinks), Pas (D66), Geurts (PVV), 
Smeets (PVM), Noteborn (VVD), Gilissen (50PLUS), Van Thor (SAB)  

Voorzitter  Dhr. Severijns  

Secretaris  Dhr. Jutten  

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering en geeft woordvoerders het woord inzake 
het voorliggende raadsvoorstel.  
  
Woordvoerders stellen vragen over, en reageren op, de evaluatie en het 
raadsvoorstel. Veel partijen staan in principe niet negatief tegenover het 
voorliggende voorstel. Wel worden door enkele partijen zorgen gedeeld, 
bijvoorbeeld over de kamerbezetting op doordeweekse dagen, het behoud van 
leefbaarheid in de buurt in relatie tot uitbreiding van hotels en de subjectiviteit 
van het begrip ‘vernieuwend’ in het beleidstuk. Zij vragen hiervoor aandacht van 
de wethouder. 
 
De wethouder beantwoordt de vragen en reageert op de zorgen van de 
woordvoerders. Hij geeft onder andere een toelichting op hoe de term 
vernieuwing bedoelt is in het beleidsstuk. De wethouder geeft tevens aan dat 
sommige van de zorgen van raadsleden betrekking hebben op meer dan alleen 
het voorliggende hotelbeleid, maar sterk samenhangen met bijvoorbeeld 
economisch beleid in de brede zin (zoals het stimuleren van toerisme) of met 
vergunningverlening (bijvoorbeeld met betrekking tot leefbaarheid). 
 
In de tweede termijn van de raad stellen enkele raadsleden nog aanvullende 
vragen of komen zij terug op eerdere vragen die onvoldoende zijn beantwoordt. 
Er volgt een debat tussen de wethouder en enkele raadsleden over mogelijke 
controle en handhaving op de term ‘vernieuwing’ nadat de vergunning verleend 
is.  
  
Enkele fracties geven uiteindelijk aan behoefte te hebben aan een extra 
raadsronde. Vanwege tijdsgebrek zijn naar hun mening niet alle standpunten 
naar voldoening besproken. De voorzitter zal het presidium adviseren een extra 
raadsronde te plannen inzake dit thema. De voorzitter sluit de vergadering.  

Toezeggingen  De wethouder zegt toe de raadstukken inzake het ‘convenant meer opbrengsten 
toeristenbelasting’ ter informatie aan de raad te doen toekomen.  



 

 

 

 

 

De wethouder zegt tevens toe op een rij te zetten hoe de toets op vernieuwing 
zal plaatsvinden en hoe gecontroleerd zal  worden. 

 

Rondebriefje Raadsronde 

Onderwerp Raadsvoorstel Evaluatie & Actualisatie Hotelbeleid 

Datum 23 oktober 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Aarts 

Programmanummer 3 Economie en werkgelegenheid 

Behandelend ambtenaar SMG Cimmermans 
Telefoonnummer: 06-27850663 
sven.cimmermans@maastricht.nl 

 
Doel van de bijeenkomst 

 
Besluitvorming voor te bereiden ten aanzien van het raadsvoorstel Evaluatie & 
Actualisatie Hotelbeleid 

 
Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

 
De gemeenteraad  

 
Verloop voorgaande 
proces 

 
Op 11 en 25 september zijn twee stadsrondes hotelbeleid geweest. 
Raadsleden hebben hierbij het debat met de stad gevoerd aangaande het 
hotelbeleid.  

 
Inhoud  

 
Maastricht heeft in 2015 een op vernieuwing sturend hotelbeleid vastgesteld. 
Dit beleid is in 2018 geëvalueerd. Conclusie is dat het beleid naar behoren 
functioneert. Maastricht kent namelijk een gevarieerd en vitaal hotelaanbod en 
de vraag naar hotelkamers is sterker gegroeid dan het aanbod.  

 

In de evaluatie zijn de doelen van het hotelbeleid gekoppeld aan de 
uitkomsten. De marktruimte voor nieuwe hotelkamers is bijvoorbeeld in beeld 
gebracht, en toont aan dat met de aanvragen, die momenteel bekend zijn, de 
marktruimte voor een deel is ingevuld in het realistisch scenario. In het 
optimistisch scenario is er meer ruimte maar deze wordt in principe niet verder 
ingevuld.  

 

Aanbeveling is om het huidige hotelbeleid middels enkele kleine wijzigingen te 
actualiseren: Door het opnemen van een maximaal aantal bedden bij 
'kleinschalige hotels', het hanteren van het realistisch scenario van de 
marktruimte en elke twee jaar deze marktruimte in kaart te laten brengen.  

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

 
Besluitvorming voor te bereiden 

  
Na deze ronde zal besluitvorming plaatsvinden in de raadsvergadering van 27 



 

 

 

 

 

Vervolgtraject november.  

 


